

1/15/2023 Pastor Bucknell Sermon Topic
What is Truth: The cynical Pain of fickle foundations
John 18:33-38

1/15/2023 Announcements

1. We welcome everyone to our Church Gathering, and especially new visitors.

Please use our online welcome form (QR Code) to fill in your information and prayer requests, OR just speak with one of our church leaders. Then drop by the Welcome Room after service to pick up a newcomer gift bag and get connected.



2. Face masks are now optional inside the church building but are still highly recommended.

3. The Sojourners Bible Study and Prayer is starting a new in-depth study on the Book of 1st Corinthians. Prayer time will be intercession for our church and one another. Come and join us on Wednesday at 7 PM!

4. The "Growing" Sunday School class resumed this morning at 9:30 AM in room A122. This class focuses on helping us to grow deeper in our faith and in our impact with others. If you'd like to catch up on previous studies, videos and resources are available online at <https://www.raleighccc.org/main/growing-english/>. Pastor Rob can be reached at robthestans@gmail.com for any questions.

5. There will be an installation ceremony of deacons at 10:50am today. Deacons to be installed include new deacons -- Brothers Jian Zhu and Sheng Kuei Lin (Mandarin Ministry), Brother Wen Jian Huang (General Affairs), Brother Ka-Kit Wong (Facility), and deacons who agreed to serve a second term -- Brother Eric Yip (Secretary), Brother Roy Chen (Finance), Sister Wendy Chow (Global Mission), Sister Kaili Sawyer (Children Ministry). After the deacons installation ceremony, we will express our gratitude to the outgoing deacons, Brother Tom Wan, Sister Rueil-yu Jou, and Yih-shin Tan for their faithful service in the Church Council in the past two years. Please pray for them and their future services.

6. 1/22 we will have an appreciation farewell party for Pastor Chang who served faithfully for the past year. Program starts at 4:00pm in the new building sanctuary followed by a potluck at around 5:00pm in the old building. Please put this important event on your calendar, and we look forward to seeing all of you then. **Program will be in Mandarin, for brothers and sister who do not speak in Mandarin, please participate in the potluck.**

7. Church will clean up the refrigerator of old building on 1/29. Please take away the things if you store at refrigerator before 1/22.

Youth Announcements

- 1. Youth Parent/Leader Prayer**—Youth Parents and Adult Youth Leaders are encouraged to join us for your January prayer time on this Tuesday, January 17, from 7:30-8:10 p.m. through Zoom.
- 2. Friday Youth Group**—Join us for Youth Group at 7:30 p.m. on this Friday, January 20. We will start our new series, "The 7 Checkpoints - 7 Principles Every Teenager Needs to Know." Our topic will be "Authentic Faith - Part 2."
- 3. Wednesday Youth Prayer** - Join us for prayer at 7 p.m. on this Wednesday, January 18, through Zoom.
- 4. Youth Sunday School** - Join us from 9:30-10:45 a.m. each Sunday for our in-person classes. We also have our online class from 9:00-9:45 a.m. each Sunday.
- 5. Youth QT Plan— New Year, New Purpose - January 17-20** - Contact Pastor Jerry to join this new plan.
- 6. M-Fuge Youth Mission Trip - July 3-8, 2023**
Place: North Greenville University (South Carolina)
Camp Fee: \$354 See Pastor Jerry for registration form and other important info about our Youth Mission Trip. A non-refundable \$75 deposit is required to reserve your space. Make checks payable to RCCC. Deadline to register and pay deposit is Sunday, January 29. Space is limited to 30 students this year.
- 7. Youth Sunday School Teachers, Friday Youth Counselors, and Disciple-Makers Needed**—If you feel called to be a Youth Sunday School Teacher, a Friday Youth Counselor, or a Disciple-Maker for our Youth, please contact Pastor Jerry or our Youth Deacon, Ed Lam, for further info on how you can get involved.

Children's Info. (Preschooler – 5th Grade)

- The RCCC Children's ministry offers in-person Sunday school and Sunday worship - There are no on-line classes at this time. Starting in Sept, the Children's department began a new preschool class for 3 & 4 year-olds at 9:30 am on Sundays. This means we now have full service classes for children ages 3 and up to 5th grade. The Awana program returned after summer break on Sept 9th. We are so happy to welcome everyone back. All children's programs are in the old building.

Upcoming Sermon

1/22/2023

Pastor Rob

1/15/2023 華語堂張麟至牧師

證道題目

你的色彩是什麼？
以弗所書 3:20-21

1/15/2023 報告

1. 我們歡迎所有參加聚會的人，請第一次來的人使用我們線上表格填寫您的資料和需要代禱的事項。我們會儘快與您聯繫。鏈接如下 <https://www.raleighccc.org/main/contact-us/>
2. 參與室內聚會戴不戴口罩，按個人需要自行決定。但仍鼓勵大家戴口罩。
3. 主日「福音」饗宴。11:15am 用粵語崇拜堂。今天陳煌輝傳道主講：「來·買·吃·免費的？」。1/22 張麟至牧師主講：「你是那一種人呢？」邀請朋友來聽福音。(上網則用 Zoom: 831-4510-6230, PSW: 24680)
4. 今天兩堂崇拜之間 (10:50am)，將為四位新任執事—朱儉，林聖貴弟兄(華語堂)，黃文建弟兄(總務) 王家傑弟兄(設備)舉行就職禮，請弟兄姊妹留步參加並為他們的服事代禱。執事就職典禮後，我們隨即會向卸任執事萬自弘弟兄，舒瑞亞姊妹和譚逸心弟兄致意，感謝他們過去兩年在執事會忠心服侍，原主祝福他們日後在其他崗位上的事奉。
5. 我們將為過去一年忠心事奉的張牧師舉行感恩歡送會。時間訂於 1/22 下午 4:00 在新堂的大堂舉行，之後下午 5:00 左右在舊堂有 potluck 方式聚餐。請預留時間，期待與大家見面。節目將以華語進行。
6. 教會將於 1/29 清理舊堂的冰箱，如果您有東西放在冰箱，請於 1/22 前取走。
7. NCSU 團契恢復實體聚會並提供飯食。請有負擔的人，至教會網頁的 Resource → activity registration → [NCSU Student Fellowship Meals Signup](#) 上登記。

青少年事工報告

1. 青少年家長和青少年領袖禱告會 – 定於 1/17 週二 7:30-8:10 pm 在 Zoom 上舉行。
2. 青少年團契星期五聚會 – 歡迎參加 1/20 星期五晚上 7:30 pm 的青少年團契。我們將開始我們的新系列: "The 7 Checkpoints - 7 Principles Every Teenager Needs to Know."。這週主題是: "Authentic Faith - Part 2."。
3. 週三青少年禱告會 – 歡迎參加 1/18 週三 7:00PM 經由 Zoom 舉行的青少年禱告會。
4. 青少年主日學 – 歡迎參加每個主日 9:30 – 10:55 AM 的實體主日學。我們同時也有線上主日學 9:00-9:45。
5. 青少年靈修計劃 – New Year, New Purpose – 1/17-20。請聯繫 Jerry 牧師參加新的靈修計劃。
6. 預留時間 – M-Fuge 青少年短宣 – 1/3-8, 2023
地點: North Greenville University (South Carolina)
費用: \$354。請聯繫 Jerry 牧師領取報名表和有關短宣的重要訊息。預留名額有 \$75 的 non-refundable 費用, 支票抬頭請寫 RCCC。註冊和支付押金的截止日期是 1/29 主日。今年名額僅限 30 名學生。
7. 青少年事工需要主日學老師、週五輔導員和負責門徒訓練的人 – 如果你有感動擔任青少年主日學老師、週五青少年輔導員和負責門徒訓練的人，請與 Jerry 牧師或 Ed Lam 聯繫。

兒童事工報告

1. 兒童部 9 月份開始提供實體 Preschool 到 5 年級的主日課程。線上教學停止。兒童部增加 9:30am 3、4 歲實體學前班。11:15am 實體學前班維持現狀，期待您的孩子參加。
地點在舊堂，課程如下：
實體兒童主日學: 9:30-10:45am
實體兒童主日崇拜: 11:15am – 12:30pm
周五 AWANA 課程已重新開始。

請為下週主日講員代禱

日期	國語	粵語	英語
1/22/2023	陳煌輝傳道	潘柏滔教授	Pastor Rob

華語成人主日學課程 2022 冬季班(12/4-2//26/2023)11:15am – 12:30pm		
課程	教室	Zoom ID
(華)主日福音的宴席	粵語崇拜堂	831 4510 6230
(華)聖經概覽(4)	A206	894 4900 5629
(華)創世記(2)	A213	826 6821 5312
(華)羅馬書	A122	868 8823 9320

1/15/2023 粵語堂丁少文傳道

證道題目

持守真道

提摩太前書 1:1-11

1/15/2023 報告

1. 我們歡迎所有參加聚會的人，請第一次來的人使用我們線上表格填寫您的資料和需要代禱的事項。我們會儘快與您聯繫。鏈接如下 <https://www.raleighccc.org/main/contact-us/>
2. 參與室內聚會戴不戴口罩，按個人需要自行決定。但仍鼓勵大家戴口罩。
3. 主日「福音」饗宴。11:15am 用粵語崇拜堂。今天陳煌輝傳道主講：「來，買，吃，免費的？」。1/22 張麟至牧師主講：「你是那一種人呢？」邀請朋友來聽福音。(上網則用 Zoom: 831-4510-6230, PSW: 24680)
4. 今天兩堂崇拜之間 (10:50am)，將為四位新任執事—朱儉，林聖貴弟兄(華語堂)，黃文建弟兄(總務) 王家傑弟兄(設備)舉行就職禮，請弟兄姊妹留步參加並為他們的服事代禱。執事就職典禮後，我們隨即會向卸任執事萬自弘弟兄，舒瑞亞姊妹和譚逸心弟兄致意，感謝他們過去兩年在執事會忠心服侍，原主祝福他們日後在其他崗位上的事奉。
5. 我們將為過去一年忠心事奉的張牧師舉行感恩歡送會。時間訂於 1/22 下午 4:00 在新堂的大堂舉行，之後下午 5:00 左右在舊堂有 potluck 方式聚餐。請預留時間，期待與大家見面。節目將以華語進行。
6. 教會將於 1/29 清理舊堂的冰箱，如果您有東西放在冰箱，請於 1/22 前取走。
7. **NCSU 團契恢復實體聚會並提供飯食。** 請有負擔的人，至教會網頁的 Resource → activity registration → [NCSU Student Fellowship Meals Signup](#) 上登記。

青少年事工報告

1. 青少年家長和青少年領袖禱告會 – 定於 1/17 週二 7:30-8:10 pm 在 Zoom 上舉行。
2. 青少年團契星期五聚會 – 歡迎參加 1/20 星期五晚上 7:30 pm 的青少年團契。我們將開始我們的新系列: "The 7 Checkpoints - 7 Principles Every Teenager Needs to Know."。這週主題是: "Authentic Faith - Part 2."。
3. 週三青少年禱告會 – 歡迎參加 1/18 週三 7:00PM 經由 Zoom 舉行的青少年禱告會。
4. 青少年主日學 – 歡迎參加每個主日 9:30 – 10:55 AM 的實體主日學。我們同時也有線上主日學 9:00-9:45。
5. 青少年靈修計劃 – **New Year, New Purpose**—1/17-20。請聯繫 Jerry 牧師參加新的靈修計劃。
6. 預留時間—**M-Fuge 青少年短宣—7/ 3-8, 2023**
地點: North Greenville University (South Carolina)
費用: \$354。請聯繫 Jerry 牧師領取報名表和有關短宣的重要訊息。預留名額有\$75 的 non-refundable 費用, 支票抬頭請寫 RCCC。註冊和支付押金的截止日期是 1/29 主日。今年名額僅限 30 名學生。
7. 青少年事工需要主日學老師、週五輔導員和負責門徒訓練的人—如果你有感動擔任青少年主日學老師、週五青少年輔導員和負責門徒訓練的人，請與 Jerry 牧師或 Ed Lam 聯繫。

兒童事工報告

1. 兒童部 9 月份開始提供實體 Preschool 到 5 年級的主日課程。線上教學停止。兒童部增加 9:30am 3、4 歲實體學前班。11:15am 實體學前班維持現狀，期待您的孩子參加。

地點在舊堂，課程如下：

實體兒童主日學: 9:30-10:45am

實體兒童主日崇拜: 11:15am – 12:30pm

請為下週主日講員代禱

日期	國語	粵語	英語
1/22/2023	陳煌輝傳道	潘柏滔教授	Pastor Rob

華/粵語成人主日學課程 2022 冬季班(12/4-2//26/2023)11:15am – 12:30pm		
課程	教室	Zoom ID
(粵) 福音班	A134	
(粵) 中國基督教史	教會圖書館	854 6433 7540
(粵) 明白神的旨意	A136	